

TID: 18:00

Tilstede: Linda, Karianne, Lars Erik, Tine og Stein.

Sted: Teams

SAKSNR.	SAK	KOMMENTAR	ANSVARLIG
9/23	Godkjenning av innkalling til styremøtet		Linda
10/23	INNKOMMET KORRESPONDANSE		
18.1	Fra Utstillingskomiteen: Budsjett 2023 og varebeholdning.		
18.1	Fra LP komiteen: Budsjett 2023		
19.1	Fra Helge Melleby: Faktura brøyting m.m.		Reidun
22.1	Fra Valgkomiteen: Årsberetning.		
23.1	Fra SJK: TA-avtalen for eliteprøven 2023.		Linda
24.1	Fra Anne Bjerkelund: Søknad om støtte til Talent og Rekrutt satsing.	Se egen sak	
24.1	Fra NRK: Informasjon ang årsmøter.	Til info	
26.1	Fra Linda Solberg: Info om at hun trekker seg fra Lp komiteen.	Til info	
27.1	Fra Guro Brunsby: Championtitler 2022		
28.1	Fra John Richard Bjerkaug: Ønske om anbefaling til instruktørkurs.	Se egen sak	
29.1	Fra Grålum Bygg AS: Faktura		Reidun
30.1	Fra Retrievernytt: Påminnelse om frist til neste nummer.	Til info	
30.1	Fra NRK: Info om Kontaktmøtet og Generalforsamling 2023	Til info	

31.1	Fra Tonje Liverød: Spørsmål om hva slags jaktkurs hun bør melde på.	Besvart	Karianne
31.1	Fra SJK: Invitasjon til prøvelederkurs 2023.	Videresendt jaktkomiteen	Karianne
1.2	Fra Valgkomiteen: Valgkomiteens innstilling 2023.		
1.2	Fra Lena Axelsson: Spørsmål om pålogging klubbadministrasjon.	Besvart	Karianne
3.2	Fra Jaktkomiteen: Spørsmål om innkjøp av skudd og dummyer.	Se egen sak	
5.2	Fra Fredrikstad Rideklubb: Faktura		Reidun
8.2	Fra NKK: Invitasjon til oppdateringskurs for ettersøksdommere.	Videresendes sporkomiteen v/Tone	Linda
8.2	Fra Emily Jakobsen: Søknad om støtte til Talent og Rekrutt satsing.	Se egen sak	
	Mottatt flere påmeldinger til Årscup'er 2022.	Frist 15/2	
11/23	Økonomi	Ikke noe nytt	Reidun
12/23	Årshjul	<p>Frist for å legge ut årsmøtepapirer er 14/3. Internfrist 8/3.</p> <p>Frist for å sende inn protokoll fra årsmøtet til HS er 29/3. Det går ikke, men vi må følge tett opp på protokollen.</p>	

13/23	<p>Info/oppdatering fra komiteer denne måneden LP: Har innetreninger og cupdatoer for våren 2023 er satt. Starter utetreninger i mars Spor: Ikke noe nytt Rally: Ikke noe nytt Jakt: Ikke noe nytt Utstilling: Jobber fortsatt med dommere til utstillingen Hytte/plass: Ikke noe nytt Kurs: Nesten alle kurs er fulle. Aktivitet: Jobber med aktiviteter for ungdommer.</p>		
54/22	Utbedring av bane	Jobbes videre med. Har problemer med å få tak i entreprenør.	Linda
55/22	Leie ekstern treningsplass	Jobbes videre med.	Karianne
64/22	Dugnad hytte og plass	I førsteomgang trengs det nedvask av hytte + maling. Dato: 19/2 kl 10. Tine, Lars Erik og Karianne har ansvar. Lars Erik legger ut på hjemmesiden.	Lars Erik
7/23	Vasking av hytta	Avtale med Anne settes i gang fra 1. mars.	Linda
14/23	Fra Anne Bjerkelund: Søknad om støtte til Talent og Rekrutt satsing.	Styret innvilger med kr 3500,-	Stein
15/23	Fra Emily Jakobsen: Søknad om støtte til Talent og Rekrutt satsing	Styret innvilger med kr 3500,-	Stein

16/23	Fra John Richard Bjerkhaug: Ønske om anbefaling til instruktørkurs.	Vi lager en anbefaling, men oppfordrer til at han bidrar på miljøtreninger fremover.	Linda
17/23	Fra Jaktkomiteen: Spørsmål om innkjøp av skudd og dummyer.	Godkjennes. Styret minner samtidig om at innkjøp bør jobbes inn i budsjettet.	Karianne
18/23	MH 2023	Styret har hatt kontakt med Oslo avdelingen som er positive til å samarbeide om avholdelse av MH. Vi avtaler et møte med Oslo for videre planlegging	Karianne
19/23	Eventuelt		